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Notulen 

1. Opening 

Dhr. Hanri Timmerman opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  

Er zijn afmeldingen binnengekomen van mw. Edith Kamphorst en dhr. Ewoud de Ruiter.  

 

De datum voor de MR cursus is dinsdag 30-01-2024 en dit is doorgegeven aan de MR’en. De 

eerste reacties komen binnen. Het is de bedoeling dat er een aantal leden van de gmr 

aanwezig zijn. Zijn er leden die belangstelling hebben? Dhr. Hanri Timmerman geeft aan dat 

het gaat om een cursus voor startende MR leden. Mw. Stien Crebas en mw. Brigitte v.d. 

Bosch hebben hiervoor misschien belangstelling.  

 

De profielteksten zullen worden verzonden aan de MR’en & een stemformulier. De MR’en 

hebben tot 20 december de tijd om te stemmen. We wachten eerst deze stemming af.  

 

2. Evaluatie jaarvergadering 13 november. Heeft deze avond wat opgeleverd? De leden 

vonden de avond waardevol en mw. Myrthe Kelder heeft de aanwezigen zeker geprikkeld. 

Goede eye openers zijn aan de orde geweest. Het jaarverslag is niet besproken. Mw. Stien 

Crebas merkt op dat zij niet in het jaarverslag genoemd staat.  

De leden van de gmr vertellen welke uitspraak van de Mentimeter er voor hem/haar 

uitspringt. Dhr. Hanri Timmerman stelt voor om dit punt opnieuw aan de orde te stellen in het 

vooroverleg van de januari vergadering.  

 

3. Concept Huishoudelijk reglement 

De veranderingen die zijn aangebracht zijn duidelijk. Er staat dat 10 dagen voor de 

vergadering de stukken gedeeld worden. Dit is nu niet het geval. Het is meestal een week van 

tevoren. Het verzoek van de leden van de gmr is om een week aan te houden en indien 

mogelijk eerder. Mw. Van Keulen bespreekt dit met de bestuurssecretaris.  

 

Artikel 7.3: laatste regel. De zin veranderen in eens per 2 jaar het bijwonen van een MR 

vergadering. In de vergadering van januari zal het huishoudelijk reglement ter vaststelling 

worden geagendeerd.  
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 Datum vergadering  Aanvangs- en eindtijd  Voorzitter  Notulist 

 22 november 2023  19.30-22.00 uur   Hanri Timmerman  Ardie van Keulen  



 

 

2 

 

Notulen 

1. Agendapunten vergadering 22 november 2023 

De agendapunten worden door de leden van de gmr besproken.  

2. a. Notulen gmr vergadering d.d. 4 oktober 2023  

 De notulen worden vastgesteld en zullen worden doorgestuurd aan de MR’en en      

 geplaatst op de website.  

    b. Actielijst: de actielijst wordt vastgesteld.  

    c. Besluitenlijst: de besluitenlijst wordt vastgesteld.  

3. a. Mededelingen gmr  

        Over de schriftelijke mededelingen zijn geen vragen.   

    b. Mondelinge mededelingen vanuit het cvb 

        Onderwijsmanifest  

Het cvb wordt gevraagd om bij diverse bijeenkomsten aan te schuiven. Het cvb is vorige 

week bij Stenden in Leeuwarden geweest. Positieve reacties. Het zet besturen en 

mensen aan het denken. Ook zijn er nog 2 artikelen gepubliceerd, één in het VOS/ABB 

blad en één op de website van de PO-Raad.  

Vacatures  

Mw. Inge Weijs, directeur van De Driesprong gaat Aves na 16 jaar verlaten. Het cvb wil 

dit graag oplossen met een andere Aves directeur die deze school door het fusieproces 

heen loost.  

Ook heeft Aves een vacature voor Ib’er. Hier zijn inmiddels 8 reacties op binnen-

gekomen. Dit is een positieve ontwikkeling.         

Creil, Marknesse en Ens  

Het cvb heeft het voorgenomen besluit genomen om de scholen in Creil te fuseren. Dit 

ligt nu voor aan de MR’en. Zij geven hun reactie vóór 10 december. Dit zal in de rvt 

vergadering van 18 december worden besproken. Na instemming door de rvt kan het 

cvb op 19 december een definitief besluit nemen. Daarna zal er een nieuwe directeur 

worden gezocht. Er zitten daar nu 2 tijdelijke directeuren.  

In Marknesse is deze week een intentieverklaring ondertekent voor het onderzoek naar 

een mogelijke samenvoeging van de 3 basisscholen naar 1 school.  

In Ens worden gesprekken met directies en MR’en gevoerd over de toekomst van de 

scholen in Ens. Besproken wordt wat de volgende stap is voor de scholen. Voor 20 

maart 2024 leggen de directies en MR’en hun definitieve vraag voor aan het cvb.  
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Notulen 

Ouderbijdrage  

Het cvb is bezig een uitwerking te beschrijven waarin we toewerken naar een splitsing tussen 

een klein bedrag vrijwillige bijdrage en een bijdrage voor schoolgeld en kampgeld. En voor 

degene die het niet kan betalen uitleggen dat je een beroep kan doen op diverse fondsen. De 

oudervereniging omzetten naar een Stichting of Vrienden van en van daaruit fondsen werven. 

Het cvb gaat dit plan nu uitwerken voor het DB, daarna komt het aan de orde in de gmr. Het 

cvb stelt dat deze discussie zeker nog niet klaar is.  

Dhr. Rien Hofman brengt nog een mail in van een ouder uit Ens. Deze mail wordt besproken 

en er wordt opgemerkt dat het cvb dit herkent en dat dit aan de orde zal komen in het cvb.  

Mw. Monique Frankema (directeur Windkracht 10) is bezig een overzicht te maken van 

allerlei fondsen die door ouders bevraagd kunnen worden.  

MTO  

De gmr stemt in met het verzoek om de lijsten van de MTO vrij te geven vanaf 8 

respondenten.  

Tweedaagse 

De eerste dag ging over visie en ontwikkeling van het jonge kind. Het doel was    

bewustwording creëren. Zachtjes bewegen naar kinderopvang. Zorgen voor een doorgaande    

lijn in de scholen. Werken met kinderen van 0-12 jaar. De tweede dag is met de directeuren  

gesproken over anders organiseren. Wat als je straks geen 1.0 leerkracht meer in de klas 

hebt. 

Het was ook goed voor de nieuwe directeuren om elkaar beter en van een andere kant te  

leren kennen.  

Scholen Kampen en Emmelhage  

In Kampen wordt een brainstormavond georganiseerd over de start van de nieuwe school.    

Dit zal plaatsvinden op 11 december. Ouders wordt gevraagd om mee te denken. Er hebben  

artikelen gestaan in De Brug en op Social media.  

Er komen in Kampen 2 scholen. Ook Iris start daar een school. We hebben voor de start 100  

ouderverklaringen nodig. Mocht dit niet lukken dan kan het een optie zijn om te starten als 

dependance van de Schaepmanschool.  

Voor Emmelhage is alles ingediend en het geheel ligt nu bij DUO. Aves richt zich op starten in 

een  nieuw gebouw in augustus 2026 en voor die tijd een tijdelijke voorziening plaatsen.  

Handboek ao 

Dhr. Robbert Bouma merkt op dat in het stuk staat dat de aanname van de LIO’er gebeurt 

door de directeur en leerkracht. De suggestie wordt gedaan om dit te veranderen in de 

schoolopleider en directeur.  
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Notulen 

 

Brief rondom HB-onderwijs in de polder 

De gmr heeft een brief ontvangen van ouders over HB-onderwijs. De leden van de gmr 

vragen zich af wat de rol van de gmr hierin is? Zijn deze mensen bekend met het gesprek dat 

elk jaar tussen ouders en het cvb gevoerd wordt?  

Het onderwerp wordt verder besproken en de conclusie is dat de gmr geen partij in deze is. 

De ouders zullen geïnformeerd worden dat zij hun vragen bij het cvb kunnen neerleggen.  

4.    Evaluatie jaarvergadering d.d. 13-11-2023  

De leden van de gmr vonden het een open en positieve avond. Eén van de gesprekspunten 

was identiteit binnen de gmr. Hier komen we tijdens de vergadering van januari op terug.  

5. Meerjarenbegroting 2023-2027  

Dhr. Van ’t Sant geeft een toelichting. Hij merkt op dat door de componentenmethode de 

cijfers er anders uitzien dan voorgaande jaren.  In het formatieplan zijn de veranderingen in 

Marknesse en Ens nog niet verwerkt.  

Dhr. Bouma vraagt waarom er in de toekomst minder trainees en minder mensen in het 

flexteam zitten, dit met het oog op het lerarentekort. Dhr. Van ’t Sant stelt dat trainees en het 

flexteam tijdelijke maatregelen zijn. Over 2 jaar gaat het cvb kijken hoe Aves verder gaat met 

deze maatregel. Ook is dit een agendapunt voor de stuurgroep RAP waarin dhr. Van ’t Sant 

namens Aves aan deelneemt.  

Dhr. Hanri Timmerman vraagt naar het scholingsbudget. Hier staat een ander bedrag dan in 

de CAO. Het cvb geeft aan dat er binnen Aves veel geschoold wordt.  

 

De ouders van de gmr geven een positief advies en de leerkracht (P) stemmen in met de 

meerjarenbegroting 2023-2027.  

6. Vakantierooster 2024-2025  

Het cvb geeft aan dat onderwerp van gesprek de meivakantie was. Dit voorstel geeft de 

scholen meer lucht.  

 

De leden van de gmr geven een positief advies over het vakantierooster 2024-2025.  

Het cvb informeert de gmr over de laatste ontwikkelingen omtrent kinderopvang.  

 

Dhr. Timmerman dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering.  


